

活出與神呼召相稱的生命

帖撒羅尼迦前書 1:1-10

李克強牧師

引言：在黑暗世界中活出光

(一) 信心的工夫

(二) 愛心的勞苦

(三) 盼望的忍耐

(四) 成為別人的榜樣

結論：主啊，更新我們的信心，擴張我們的愛心，堅固我們的盼望。使我們的生命與祢的呼召相稱。讓我的教會成為這世代的光。

分享與討論

1. 本週，神呼召你將信仰付諸行動的領域是什麼？
2. 你可以向誰表達實際的愛，即使這意味著做出犧牲？
3. 你目前生活中的哪些情況需要你忍耐並信靠基督？
4. 見證：你的生命如何成為他人眼中基督的榜樣？

A Life Worthy of God's Calling

1 Thessalonians 1:1-10

Rev. Ke-Chiang Li

Introduction: Living as Light in a Dark World

(1) The Work of Faith

(2) The Labor of Love

(3) The Endurance of Hope

(4) Becoming an Example to Others

Conclusion:

Lord, renew our faith, enlarge our love, and strengthen our hope. May our lives be worthy of Your calling. Let our church become a light in this generation.

Sharing and discussion

1. Where is God calling you to turn your faith into action this week?
2. Who can you show practical love to, even if it requires sacrifice?
3. What situation in your life right now requires endurance and trust in Christ?
4. Witness: How can your life become a visible example of Christ to others?